
 
 

Protokół Nr 8/24 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

z dnia 16 lipca 2024 r. 

 

 

Ad. 1.  

 W gabinecie Starosty Golubsko-Dobrzyńskiego 8. posiedzenie Zarządu Powiatu                 

Golubsko-Dobrzyńskiego o godzinie 1300 otworzył i prowadził Pan Zbigniew Warnel Wicestarosta 

Golubsko-Dobrzyński. 

 

Ad. 2.  

 Na podstawie listy obecności Wicestarosta stwierdził, że podczas posiedzenia nieobecny jest 

Przewodniczący Zarządu Pan Jacek Foksiński.  

 Pan Roman Tasarz Etatowy Członek Zarządu opuścił posiedzenie o godzinie 13:20. 

 

Ad. 3.  

 W przedmiotowym punkcie Wicestarosta złożył wniosek, aby do porządku obrad wprowadzić 

punkt w sprawie przyjęcia protokołu z 6. posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.  

 Uwag nie zgłoszono.  

 

 Następnie Wicestarosta Golubsko-Dobrzyński poprosił o dodanie następujących punktów do 

porządku obrad: 

 

6.19. Pani Sylwia Kulewska – Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                                      

w Golubiu-Dobrzyniu  – zapoznanie się z przedłożonym programem naprawczym Szpitala 

Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu; 

6.20. Pani Anna Czarnecka – Urząd Miasta Golubia-Dobrzynia – prośba o wsparcie działań 

urzędu, mających na celu zwiększenie estetyki Sali nr 1;  

6.21. Pani Barbara Trzaska – Przewodnicząca Rady Nadzorczej Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                  

w Golubiu-Dobrzyniu – rezygnacja z funkcji Przewodniczącej Rady Nadzorczej w Szpitalu 

Powiatowym Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu oraz z członkostwa w Radzie Nadzorczej;  

6.22. Pani Karolina Welka – Zastępca Przewodniczącej Rady Nadzorczej Szpitala Powiatowego                   

Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu – rezygnacja z funkcji Zastępcy Przewodniczącej Rady Nadzorczej 

w Szpitalu Powiatowym Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu oraz członkostwa w Radzie Nadzorczej;  

6.23. Pan Tomasz Szablewski – Członek Rady Nadzorczej Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                            

w Golubiu-Dobrzyniu – rezygnacja z funkcji Członka Rady Nadzorczej Szpitala Powiatowego                   

Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu.  

Wszyscy obecni członkowie Zarządu Powiatu wyrazili zgodę na dodanie ww. punktów do 

porządku obrad. 

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie 8. posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wnioski w sprawie zmian porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z 6. posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

5. Uchwały Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego: 

5.1.  w sprawie udzielenia Województwu Kujawsko-Pomorskiemu pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej na realizację zadania pn. „Budowa obwodnicy miasta Golubia-Dobrzynia – 



 
 

Opracowanie Studium Techniczno-Ekonomiczno-Środowiskowego wraz z uzyskaniem 

decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację przedsięwzięcia”;  

5.2.  w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Szpital Powiatowy 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Golubiu-Dobrzyniu na podwyższenie 

jej kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale;  

5.3.  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego                  

na 2024 rok; 

5.4.  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego na lata 2024-2038. 

6. Uchwały Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego:  

6.1.  w sprawie powołania Komisji do rozpatrywania wniosków i podziału środków                             

na jednorazowe stypendium Starosty Golubsko-Dobrzyńskiego dla szczególnie uzdolnionych 

uczniów szkół publicznych prowadzonych przez Powiat Golubsko-Dobrzyński;  

6.2.  w sprawie upoważnienia Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego                      

w Wielgiem do składania oświadczeń woli związanych z zawarciem i realizacją umowy  

dotyczącej przygotowania i dostarczania posiłków dla wychowanków Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Wielgiem w roku szkolnym 2024/2025;  

6.3.  w sprawie upoważnienia Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego                    

w Wielgiem do składania oświadczeń woli związanych z zawarciem i realizacją umowy                               

w zakresie zakupu i sukcesywnych dostaw na potrzeby grzewcze gazu propan dla Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Wielgiem;  

6.4.  w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w Kowalewie 

Pomorskim oraz stwierdzenia jego nierozstrzygnięcia. 

7. Sprawy różne: 

7.1.  Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o zwiększeniu planu dotacji celowych                    

w dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej; 

7.2.  Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o zmniejszeniu planu dotacji celowych               

w dz. 752 – Obrona narodowa;  

7.3.  Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o zwiększeniu planu dotacji celowych                     

w dz. 750 – Administracja publiczna;  

7.4.  Mieszkańcy wsi Wrocki – prośba o przebudowę drogi powiatowej nr 1730C relacji                    

Wrocki-Łobdowo;  

7.5.  Pani Sylwia Kulewska – Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                                 

w Golubiu-Dobrzyniu – ponowna prośba o rozpatrzenie prośby w sprawie przeniesienia 

biura Centrum Wspierania Rodzin; 

7.6.  Biuro Związku Powiatów Polskich – koncepcja wdrożenia regulacji Europejskiego Aktu               

o Wolność Mediów do polskiego porządku prawnego; 

7.7.  Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o zwiększeniu planu dotacji celowych                        

w dz. 710 – Działalność usługowa; 

7.8.  Pani Katarzyna Rejmanowska – Dyrektor Powiatowej Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej Typu Specjalistyczno-Terapeutycznego w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o 

wyrażenie zgody na zatrudnienie pracownika na stanowisko wychowawcy;  

7.9.  Pan Jacek Żurawski – Burmistrz Miasta Kowalewo Pomorskie – prośba                                  

o przeanalizowanie interpelacji Radnego Rady Miejskiej w Kowalewie Pomorskim            

Grzegorza Regulskiego;  

7.10. Pan Andrzej Okruciński – Wójt Gminy Ciechocin – prośba o zaopiniowanie przebiegu 

planowanej do budowy drogi wewnętrznej w miejscowości Elgiszewo w Gminie Ciechocin; 

7.11. Pani Małgorzata Badźmirowska – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o zwiększenie w budżecie jednostki w rozdziale 85218 planu 

wydatków;  



 
 

7.12. Pani Katarzyna Brzycka – Kierownik Referatu Techniczno-Inwestycyjnego                            

i Gospodarki Gruntami w Kowalewie Pomorskim – zawiadomienie o podjęciu przez                    

Radę Miejską w Kowalewie Pomorskim uchwały nr LXVIII/516/24 z dnia 25 stycznia 2024 r.                      

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenów w obrębie Sierakowo i Srebrniki, gmina Kowalewo Pomorskie;  

7.13. Pani Katarzyna Brzycka – Kierownik Referatu Techniczno-Inwestycyjnego                             

i Gospodarki Gruntami w Kowalewie Pomorskim – zawiadomienie o podjęciu przez Radę 

Miejską w Kowalewie Pomorskim uchwały nr LXIX/522/24 z dnia 5 marca 2024 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta i gminy Kowalewo Pomorskie;  

7.14. Pani Katarzyna Rejmanowska – Dyrektor Powiatowej Placówki                            

Opiekuńczo-Wychowawczej Typu Specjalistyczno-Terapeutycznego w Golubiu-Dobrzyniu – 

prośba o wyrażenia zgody na zatrudnienie pracownika na stanowisku wychowawcy na zastępstwo;  

7.15. Pani Katarzyna Rejmanowska – Dyrektor Powiatowej Placówki                             

Opiekuńczo-Wychowawczej w Wielgiem – prośba o wyrażenie zgody na zatrudnienie 

pracownika na stanowisku kierowca/pracownik gospodarczy; 

7.16. Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o zwiększeniu dotacji celowych na 2024 rok 

w dz. 852 – Pomoc społeczna;  

7.17. Pan Artur Dąbrowski – Stowarzyszenie Czysta Woda – prośba o pomoc finansową w celu 

usprawnienia  realizacji projektów ekologicznych – dokładniejszy opis wydarzenia; 

7.18. Pan Józef Gorczyński – prośba o umorzenie kary finansowej. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zakończenie posiedzenia.  

 

Porządek obrad został przyjęty. 

Ad. 4.            

 Zarząd Powiatu jednogłośnie, bez odczytywania przyjął protokół z 6. posiedzenia Zarządu 

Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.        

  

Ad. 5.1.           

 Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu                                 

Golubsko-Dobrzyńskiego w sprawie udzielenia Województwu Kujawsko-Pomorskiemu pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na realizację zadania pn. „Budowa obwodnicy miasta                 

Golubia-Dobrzynia – Opracowanie Studium Techniczno-Ekonomiczno-Środowiskowego wraz                      

z uzyskaniem decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację przedsięwzięcia”. 

 

Ad. 5.2. 

 Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu                                    

Golubsko-Dobrzyńskiego w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki 

Szpital Powiatowy Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Golubiu-Dobrzyniu na 

podwyższenie jej kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale.  

 

Ad. 5.3. 

 Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu                                  

Golubsko-Dobrzyńskiego zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu                    

Golubsko-Dobrzyńskiego na 2024 rok.   

 

 



 
 

Ad. 5.4. 

 Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu                                    

Golubsko-Dobrzyńskiego zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na lata 2024-2038.  

 

Ad. 6.1. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie powołania Komisji do rozpatrywania 

wniosków i podziału środków na jednorazowe stypendium Starosty Golubsko-Dobrzyńskiego dla 

szczególnie uzdolnionych uczniów szkół publicznych prowadzonych przez Powiat                        

Golubsko-Dobrzyński. 

 

Ad. 6.2. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Wielgiem do składania oświadczeń woli związanych                 

z zawarciem i realizacją umowy dotyczącej przygotowania i dostarczania posiłków dla wychowanków 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Wielgiem w roku szkolnym 2024/2025. 

 

Ad. 6.3. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Wielgiem do składania oświadczeń woli związanych                        

z zawarciem i realizacją umowy w zakresie zakupu i sukcesywnych dostaw na potrzeby grzewcze 

gazu propan dla Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Wielgiem. 

 

Ad. 6.4. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie zatwierdzenia konkursu                            

na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w Kowalewie Pomorskim oraz stwierdzenia jego 

nierozstrzygnięcia.  

 

Ad. 7.1. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego odnośnie 

zwiększenia planu dotacji celowych w dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej. 

 

Ad. 7.2.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego odnośnie 

zmniejszenia planu dotacji celowych w dz. 752 – Obrona narodowa.  

 

Ad. 7.3.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego odnośnie 

zwiększenia planu dotacji celowych w dz. 750 – Administracja publiczna. 

 

Ad. 7.4. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Mieszkańców wsi Wrocki o przebudowę drogi 

powiatowej nr 1730C relacji Wrocki-Łobdowo oraz podjął decyzję o uwzględnieniu ww. prośby                

w harmonogramie remontu dróg w Powiecie Golubsko-Dobrzyński, który będzie opracowywany                 

w okresie powakacyjnym. 

 

 

 



 
 

Ad. 7.5. 

 W punkcie tym Wicestarosta Golubsko-Dobrzyński Pan Zbigniew Warnel poinformował,               

że sprawa ta została już zrealizowana. Do końca sierpnia br. Centrum Wspierania Rodzin, które miało 

swoje biuro przy pomieszczeniach zajmowanych przez ratowników medycznych, przeniesie się do 

pomieszczenia zlokalizowanego na terenie Poradni Specjalistycznych w Golubiu-Dobrzyniu. 

Następnie dodał, że stara siedziba Centrum Wspierania Rodzin zostanie przeznaczona na potrzeby 

apteki dla ratowników medycznych.  

 

Ad. 7.6. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Biura Związku Powiatów Polskich w sprawie 

koncepcji wdrożenia regulacji Europejskiego Aktu o Wolności Mediów do polskiego porządku 

prawnego.  

 

Ad. 7.7.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego odnośnie 

zwiększenia planu dotacji celowych w dz. 710 – Działalność usługowa. 

 

Ad. 7.8. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Katarzyny Rejmanowskiej Dyrektor Powiatowej 

Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej Typu Specjalistyczno-Terapeutycznego w Golubiu-Dobrzyniu 

o wyrażenie zgody na zatrudnienie pracownika na stanowisku wychowawcy i nie wniósł 

przeciwwskazań.  

 Wicestarosta wytłumaczył, że dotychczasowy pracownik złożył wypowiedzenie, w związku                

z czym zaistniała potrzeba zatrudnienia nowej osoby. Dodał, że nie wiąże się to z tworzeniem nowego 

etatu.   

 

Ad. 7.9.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Jacka Żurawskiego Burmistrza Miasta Kowalewa 

Pomorskiego o przeanalizowanie interpelacji Radnego Rady Miejskiej w Kowalewie Pomorskim            

Pana Grzegorza Regulskiego.  

Wicestarosta poinformował, że w okresie powakacyjnym zaplanowane jest opracowanie 

harmonogramu remontu dróg w Powiecie Golubsko-Dobrzyńskim, gdzie ustalone zostaną wszystkie 

kwestie dotyczące remontu dróg. W planach jest także spotkanie z przedstawicielami samorządów 

Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego w celu ustalenia partycypacji w kosztach poszczególnych 

remontów dróg.  

Dodatkowo członek Zarządu Pan Jarosław Molendowski poinformował, że interpelacja 

Radnego Rady Miejskiej w Kowalewie Pomorskim Pana Grzegorza Regulskiego dotyczy tego samego 

odcinka drogi, o którym wnioskował członek podczas 6. posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

Ad. 7.10.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Andrzeja Okrucińskiego Wójta Gminy Ciechocin 

o zaopiniowanie przebiegu planowanej do budowy drogi wewnętrznej w miejscowości Elgiszewo                

w Gminie Ciechocin oraz opinią wydaną przez Zarząd Dróg Powiatowych w Golubiu-Dobrzyniu                   

oraz Wydział Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami.  

 Wicestarosta przekazał, że zgodnie z przepisami powiat nie może opiniować ewentualnego 

zamierzenia inwestycyjne na drogach publicznych, natomiast droga wskazana przez Gminę Ciechocin 

ma charakter drogi wewnętrznej. Opinie, które zostały wydane przez Zarząd Dróg Powiatowych                 

w Golubiu-Dobrzyniu oraz Wydział Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami wskazały, 



 
 

że droga ta nie ma bezpośredniego połączenia z drogami powiatowymi i planowana budowa                    

nie będzie miała na nie wpływu, a także nie obejmuje nieruchomości stanowiących własność Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego w związku z czym obie opinie nie wnoszą uwag do przebiegu planowanej 

budowy drogi.  

 

Ad. 7.11. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Małgorzaty Badźmirowskiej Kierownik 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzienie o zwiększenie w budżecie jednostki w rozdziale 85218 

planu wydatków. Następnie głos zabrał Skarbnik Powiatu Pan Zbigniew Szyjkowski,                              

który wytłumaczył, że są to środki, które placówka ma z obsługi Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych. 

 

Ad. 7.12.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z zawiadomieniem Pani Katarzyny Brzyckiej Kierownika 

Referatu Techniczno-Inwestycyjnego i Gospodarki Gruntami w Kowalewie Pomorskim o podjęciu 

przez Radę Miejską w Kowalewie Pomorskim uchwały nr LXVIII/516/24 z dnia 25 stycznia 2024 r.          

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                  

dla terenów w obrębie Sierakowo i Srebrniki, gmina Kowalewo Pomorskie. 

 

Ad. 7.13.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z zawiadomieniem Pani Katarzyny Brzyckiej Kierownika 

Referatu Techniczno-Inwestycyjnego i Gospodarki Gruntami w Kowalewie Pomorskim o podjęciu 

przez Radę Miejską w Kowalewie Pomorskim uchwały nr LXIX/522/24 z dnia 5 marca 2024 r.           

w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta i gminy Kowalewo Pomorskie.    

 

Ad. 7.14.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Katarzyny Rejmanowskiej Dyrektor Powiatowej 

Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej Typu Specjalistyczno-Terapeutycznego w Golubiu-Dobrzyniu 

o wyrażenie zgody na zatrudnienie pracownika na stanowisko wychowawcy na zastępstwo                            

i nie wniósł przeciwwskazań.  

 Wicestarosta wytłumaczył, że dotychczasowy pracownik z dniem 1 sierpnia przebywać będzie 

na zwolnieniu lekarskim z powodu ciąży, w związku z czym zaistniała potrzeba zatrudnienia nowej 

osoby w celu zastępstwa.  

 

Ad. 7.15.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Katarzyny Rejmanowskiej Dyrektor Powiatowej 

Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Wielgiem o wyrażenie zgody na zatrudnienie pracownika               

na stanowisko kierowca/pracownik gospodarczy i nie wniósł przeciwwskazań.   

 Wicestarosta wytłumaczył, że poprzedni pracownik złożył wypowiedzenie z ww. stanowiska, 

w związku z czym zaistniała potrzeba zatrudnienia nowej osoby. 

 

Ad. 7.16. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o zwiększeniu 

dotacji celowych na 2024 rok w dz. 852 – Pomoc społeczna. 

 Skarbnik Powiatu Pan Zbigniew Szyjkowski przekazał, że zwiększenie to dotyczy domów 

pomocy społecznej.  

 

 



 
 

Ad. 7.17. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Artura Dąbrowskiego ze Stowarzyszenie Czysta 

Woda o pomoc finansową w celu usprawnienia realizacji projektów ekologicznych. 

W punkcie tym Wicestarosta Pan Zbigniew Warnel wytłumaczył, że Stowarzyszenie Czysta 

Woda prowadzi działania polegające na sprzątaniu rzeki Drwęcy i terenów wokół niej. W związku             

z zaplanowanym wydarzeniem przez Stowarzyszenie, w którym ujęty jest konkurs ekologiczny, 

zwrócono się z prośbą o pomoc finansową w celu ufundowania nagród rzeczowych przez Powiat 

Golubsko-Dobrzyński.  

Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z prośbą Pana Artura Dąbrowskiego podjął decyzję                  

o udzieleniu wsparcia finansowego oraz ufundowania nagród rzeczowych dla uczestników konkursu.   

  

Ad. 7.18. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Józefa Gorczyńskiego o umorzenie lub rozłożenie 

na raty kary finansowej, która została nałożona za niezawiadomienie w terminie 30 dni Starosty 

Golubsko-Dobrzyńskiego o zbyciu pojazdu.  

 Zarząd Powiatu zadecydował, by kwotę nałożonej kary rozłożyć na raty, których termin spłaty 

zobowiązywać będzie do końca br. roku.  

 

Ad. 7.19.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z przedłożonym programem naprawczym Szpitala Powiatowego 

Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu.         

 Wicestarosta przekazał wszystkim obecnym, że termin złożenia programu naprawczego 

przewidywany był na koniec I kwartału br., gdzie miał zostać przedłożony                           na 

posiedzeniu Zgromadzenia Wspólników Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu,                  

a został złożony dopiero w dniu 10 lipca br. Dodatkowo program został przygotowany bardzo ogólnie, 

ponieważ w audycie opracowanych zostało kilkadziesiąt rekomendacji, na podstawie których Szpital 

powinien opracować plan naprawczy. Rekomendacje te przygotowane były przez specjalistów, gdzie 

wskazana była droga do tego, by program ten został opracowany na podstawie Szpitala Powiatowego 

w oparciu o przygotowane i przedłożone rekomendacje.  

 Podczas posiedzenia członkowie Zarządu Powiatu wskazali, że w planie naprawczym 

pominięta została kwestia wydatków, a dokładniej działań, które pozwoliłyby zaoszczędzić część 

pieniędzy. Dodatkowo podczas jednej z wizyt w szpitalu Starostowie wskazali propozycje, które warto 

uwzględnić w celu poprawy działań szpitala. W programie naprawczym nie uwzględniono także 

harmonogramu działań, który przedstawiłby konkretne informacje włącznie z terminami, związane                 

z wdrożeniem działań naprawczych w życie.  

  

Ad. 7.20. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą o wsparcie działań Urzędu Miasta Golubia-Dobrzynia, 

mających na celu zwiększenie estetyki Sali nr 1 oraz pozytywnie przychylił się do partycypacji                    

w kosztach dotyczących wymiany wyposażenia znajdującego się na sali oraz odświeżenia jej poprzez 

odmalowanie ścian.  

 

Ad. 7.21., 7.22. oraz 7.23.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacji dotyczącymi rezygnacji ze swojej funkcji 

Przewodniczącej Rady Nadzorczej Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. Pani Barbary Trzaski, Zastępcy 

Przewodniczącej Rady Nadzorczej Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu                     

Pani Karoliny Welki oraz członka Rady Nadzorczej Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                                   

w Golubiu-Dobrzyniu Pana Tomasza Szablewskiego.  



 
 

 Wicestarosta Golubsko-Dobrzyński przekazał, że rezygnacje zostały złożone w dniu 15 lipca 

br. bez wcześniejszej konsultacji bądź poinformowania o zamierzonych działaniach.  

 

Ad. 8.  

 Wicestarosta Golubsko-Dobrzyński Pan Zbigniew Warnel zapytał, czy ktoś z obecnych chce 

zabrać głos z przedmiotowym punkcie. Wniosków nie zgłoszono.  

 Wicestarosta podjął decyzję o zakończeniu posiedzenia.  

 

Ad. 9.  

 Posiedzenie Zarządu Powiatu zakończono o godzinie 14:25 

 

 

Przewodniczący Zarządu - Jacek Foksiński                                               ……………………………… 

Wicestarosta                     - Zbigniew Warnel                                             ……………………………… 

Członek Zarządu             - Jarosław Molendowski                                  ……………………………… 

Członek Zarządu             - Sławomir Rożek                                               ……………………………… 

Członek Zarządu             - Roman Tasarz                                                   ……………………………… 

 

 

 

aa – Ochrona danych osobowych 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Sporządził: Marcin Boniecki  

Pomoc administracyjna Wydziału Organizacyjnego i Spraw Społecznych 

 

Sprawdził: Bartłomiej Arentowicz  

Inspektor Ochrony Danych 

 


